
Van: Langeveld, Frans <f.langeveld@doetinchem.nl> 

Verzonden: 11-02-2021 00:00 

Aan: Hofman, Paul <P.Hofman@bronckhorst.nl>, Duenk, Frank <f.duenk@8rhk.nl> 

: WE E (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Onderwerp: RE: Brief Planning besluitvorming RES 1.0 (1).docx 

Sorry Paul, 

Teveel gedoe aan mijn kop. Maar op de valreep voor de strategiesessie. Waar een 

tijdpad geschetst wordt dat ook is afgestemd met de griffiers. De leden van de 

stuurgroep zijn ook hierover geinformeerd. 

Dit is in ieder geval de basale route om de raadsleden zoveel mogelijk 

aangehaakt te krijgen nadrukkelijk ook in positie te brengen voor dialoog. Dat 

signaal was al eerder afgegeven. De raadsleden willen in gesprek. Overwogen is 

de Achterhoekraad hiervoor te gebruiken maar dat brengt een eigen dynamiek met 

zich mee. De achterhoek raad gaat er niet over en de RES zit in die zin ook niet 

in de aktiviteiten van de Achterhoek Ambassadeurs. 

Daarnaast - en zo is het ook met de griffiers afgesproken - blijft het mogelijk 

dat gemeenteraden zelf de RES agenderen in hun eigen raadscyclus. 

Ik begrijp uit je vraag dat het handig is dit nog expliciet te duiden in de 

eerstvolgende stuurgroep 

Met vriendelijke groet 

Frans Langeveld 

gemeente Doetinchem 

College B&W 

Wethouder 

f.langeveld@doetinchem.nl 

www.doetinchem.nl 

Voor adressen en openingstijden zie www.doetinchem.nl/contact 

Oorspronkelijk bericht----- 

Van: Hofman, Paul 

Verzonden: vrijdag 5 februari 2021 11:43 

Aan: Langeveld, Frans <f.langeveld@doetinchem.nl>; Duenk, Frank 

<f „duenk@8rhk.nl> 

cc: RT EES 
Onderwerp: Brief Planning besluitvorming RES 1.0 (1).docx 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Beste Frans en Frank, 

  

van een van onze fracties kreeg ik deze bijlage gedeeld. Het is een vraag om het 

RES in twee lezingen voor te leggen aan de Raden. Mogelijk dat deze vraag in 

meer gemeenten van de Achterhoek gaat opduiken. 

Het lijkt mij goed om in onze stuurgroep te bespreken hoe wij het RES aan de 

Raden (en PS en AB) gaan voorleggen. Misschien hebben jullie daar al een 

duidelijk beeld bij? Mijn voorstel zou anders zijn om aan de hand van een korte 

memo enkele opties naast elkaar te zetten. Daarbij kunnen we ook deze werkwijze 

betrekken en daarna weloverwogen een van de werkwijzen kiezen. Uiteraard moeten 

we daar dan ook de griffiers bij betrekken. 

(geanonimiseerd)



Hoe kijken jullie hier tegen aan? 

Met vriendelijke groet 

Paul 
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